

M3TIN RELEASES "SNOVA K TEBE (Снова к тебе)" — "BACK TO YOU AGAIN" — A RUSSIAN-LANGUAGE SINGLE FOR THE CIS POP LANDSCAPE

Istanbul — 6 June 2026

Independent label © M3TIN Records releases "**Snova k tebe (Снова к тебе)**" ("Back to You Again"), out now on all major streaming platforms — the label's first Russian-language single of the summer, written for the contemporary CIS pop landscape.

After a spring of weekly Kazakh releases, the label turns to Russian — a language it treats the same way it treats every other: written natively, sung natively, and aimed at the hearts that live in it.

Each version in the M3TIN catalog is a **native adaptation** — never a translation, never a different song. The story, the emotions and the melodic heart stay the same; only the way they are spoken changes, because every culture says goodbye differently. Every line is confirmed by a native speaker before a single note is released.

© M3TIN Records is open about how the music is made: the studio uses the instruments of its century, including AI — and hides none of them. Every lyric and every creative decision is an original work by founder **Ahmet Metin Oktay**, who leads the machines the way a conductor leads an orchestra. "The brush isn't the painter," the label's manifesto reads. "Judge us by the work — not by the chisel."

LISTEN: Spotify · Apple Music · YouTube Music · Amazon Music · Deezer · TIDAL · Anghami · Boomplay

WATCH: youtube.com/@m3tinmusic · SOCIAL: @m3tinmusic (TikTok · Instagram) · t.me/m3tinmusic

PRESS CONTACT: contact@m3tinrecords.com

TRACK DETAILS

Title: Snova k tebe (Снова к тебе) · Artist: M3TIN · Label: © M3TIN Records · Released: 6 June 2026 · Language: Russian · UPC: 882000297792 · ISRC: QT3EY2640521 · Written & produced by: Ahmet Metin Oktay · All rights reserved.

М3ТИН ПРЕДСТАВЛЯЕТ СИНГЛ «СНОВА К ТЕБЕ» — РУССКОЯЗЫЧНУЮ РАБОТУ ДЛЯ ПОП-СЦЕНЫ СНГ

Стамбул — 6 июня 2026

Независимый лейбл © M3TIN Records представляет сингл **«Снова к тебе»** — уже на всех крупных стриминговых платформах. Это первая русскоязычная работа лейбла этим летом, написанная для современной поп-сцены СНГ.

После весны еженедельных казахских релизов лейбл обращается к русскому языку — и относится к нему так же, как к любому другому: песня написана по-русски, спета по-русски и адресована сердцам, которые в нём живут.

Каждая версия в каталоге M3TIN — это **родная адаптация**: не перевод и не другая песня. История, эмоции и мелодическое сердце остаются прежними; меняется лишь то, как они звучат, — ведь каждая культура прощается по-своему. Каждая строка утверждается носителем языка до релиза.

© M3TIN Records открыто говорит о том, как создаётся музыка: студия использует инструменты своего века, включая ИИ, — и не скрывает ни одного из них. Каждый текст и каждое творческое решение — оригинальная работа основателя **Ахмета Метина Октая**, который управляет машинами, как дирижёр оркестром. «Кисть — не художник», — гласит манифест лейбла. «Судите нас по работе, а не по резцу».

СЛУШАТЬ: Spotify · Apple Music · YouTube Music · Amazon Music · Deezer · TIDAL · Anghami · Boomplay

СМОТРЕТЬ: youtube.com/@m3tinmusic · @m3tinmusic (TikTok · Instagram) · t.me/m3tinmusic

ПРЕССА: contact@m3tinrecords.com

TRACK DETAILS

Title: Snova k tebe (Снова к тебе) · Artist: M3TIN · Label: © M3TIN Records · Released: 6 June 2026 ·

Language: Russian · UPC: 882000297792 · ISRC: QT3EY2640521 · Written & produced by: Ahmet Metin Oktay

· All rights reserved.